

IGM signed Strategic Cooperation Agreement with OSiC

Shanghai, March 7th, 2022- IGM signed a strategic cooperation agreement with OSiC, who is a global manufacturer of special chemicals and high-performance materials. This agreement will conduct a comprehensive in-depth cooperation between two companies in the coating additive business.

OSiC, founded in 2010, a global manufacturer of special chemicals and high-performance materials, the business through urethane additives, silicone emulsion, coating additives and waterborne adhesives. OSiC operates two production facilities, one in Shanghai Songjiang Industrial Zone and another one in Zhangjiagang Yangtze River International Chemical Park with annual production capacity of 26,000 tons. Their 2 technical centres that serve customers in over 30 countries.





STRATEGIC COOPERATION SIGNING CEREMONY 战略合作协议签署仪式

2022-3-7

1 1 1

IGM RESINS (SHANGHAI) MANAGEMENT CO., LTD. 艾蝥蒙(上海)普理有限公司

JIANGSU OSIC PERFORMANCE MATERIALS CO., LTD. 江苏奥斯堡材料科技股份有限公司

OSIC PERFORMANCE MATERIALS (SHANGHAI) CD., LTD. 奥斯佳材料料板(上海)有限公司

About IGM Resins

IGM Resins specializes in the development, manufacture, and supply of products and technical services to the global energy curing coatings and inks market. IGM Resins develops, produces, and distributes a full range of radiation curable materials including photoinitiators, energy curing oligomers and monomers, and additives from manufacturing facilities in Europe, Asia, and the US, supported by technical labs in each of these regions to help create next generation energy curable coatings and inks. For additional information on IGM Resins, visit www.igmresins.com or on twitter @igmresins.

Media Contact

IGM Resins Marketing team
Email: marketing@igmresins.com

Phone: IGM Resins Headquarters +31 416 316 657



艾坚蒙与奥斯佳材料科技签署全面战略合作协议

2022 年 3 月 7 日,艾坚蒙与特殊化学品和高性能材料国际化生产商奥斯佳于上海,签署全面战略合作协议,将在涂料添加剂业务开启多维度深入合作。

奥斯佳材料科技成立于 2010 年,主营特殊化学品和高性能材料。在上海松江工业区和张家港扬子江国际化工园区建立了 2 座现代化生产基地,年产能 26000 吨。奥斯佳主要业务分为聚氨酯添加剂,有机硅乳液,涂料助剂及水性胶粘剂。设有 2 个技术中心,为全球 30 多个国家的客户提供服务。





STRATEGIC COOPERATION SIGNING CEREMONY 战略合作协议签署仪式

2022-3-7

IGM RESINS (SHANGHAI) MANAGEMENT CO., LTD. 艾鏊蒙(上海)管理有限公司 JIANGSU OSIC PERFORMANCE MATERIALS CO., LTD. 江苏奥斯登材料科技股份有限公司

OSIC PERFORMANCE MATERIALS (SHANGHAI) CD., LTD. 奥斯堡材料科板(上海)有限公司

关于艾坚蒙

艾坚蒙专注于为全球辐射固化涂料和油墨市场开发、制造、提供产品和技术服务。艾坚蒙开发、生产和销售全系列的辐射固化材料,包括光引发剂、辐射固化低聚物和单体、添加剂。应用支持技术实验室和生产设施遍布欧洲、亚洲和美国,帮助客户开发下一代辐射固化涂料和油墨。有关IGM 的更多信息,请访问 www.igmresins.com 或 twitter 上的@igmresin

媒体联系

艾坚蒙营销团队

电子邮件: marketing@igmresins.com

联系电话:IGM 总部+31 416 316 657

